
Запам’ятай!
Написання НН і Н у прикметниках

НН Н

н + -н- = нн

лимон — лимонний,
ціна — цінний

-енн-, -янн- 
у старослов’янізмах

↓
благословенний, окаянний

+ божественний

-енн-, -анн-, -янн-, -онн-
↓

численний, невгомонний

-ин-, -ін-, -їн-, -ан-, -ян-
↓

бджолиний, солов’їний,
гречаний, глиняний

варений, скажений, студений,
шалений, навіжений, даний,

жаданий, довгожданий,
обітований,

буквений, екстрений,
реформений

ПОРІВНЯЙ!

НН Н

нескінченний

несказанний

незрівнянний

нескінчений

несказаний

незрівняний

ОРФОГРАМА
н і нн у прикметниках

↓


